



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

No. 14-15/74

中一級學習活動意向調查

敬啟者：

為了讓同學能有多元及豐富的學習機會，本校擬於新學年與不同專業團體舉辦以下學術活動。為了順利開展有關活動，現將初擬之學習活動供閣下了解，並鼓勵貴子弟參加。

學習活動	時間	負責機構	人數	費用
I. 生命·夢飛翔 (青少年職業與生涯規劃計劃)	2015年10月 -2018年8月	主辦機構： 香港優質師友網絡 協辦機構：香港中文大學敬文書院 及香港理工醫療及社福研究網絡	中二 30人	免費
II. 科學 CSI	2015年10月 -2016年5月	協辦機構：大專院校 由社會福利署及田氏化工資助	中二 20人	免費
III. The 'English Talk (ET)' Project	2015年10月 -2016年5月	本校英文科及外間英語機構 由社會福利署及田氏化工資助	中二 20人	免費
IV. Intergenerational ESL (跨代共融英語計劃)	2015年8月中 -2015年11月	主辦機構：浸大聯合國際學院	中二至中四 40人	*詳見該計劃 之 家長信

此致  
中一級家長

仁愛堂田家炳中學校長

吳潔容 謹啟

附件：學習活動意向調查表

二零一五年六月廿九日

----- ✂ -----  
回條及意向表(請於 2/7 交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校有關新學年 2015-16 中二級學習活動意向調查事宜。

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

班 別： \_\_\_\_\_ 班號： \_\_\_\_\_

學生姓名： \_\_\_\_\_

家長簽署： \_\_\_\_\_

No. 14-15/74

二零一五年七月 日

## 中一級學習活動意向調查

學習活動	時間	負責機構	人數	費用
<b>I. 生命·夢飛翔</b> 此乃青少年職業與生涯規劃計劃，學員需要參與一系列相關培訓活動。透過培訓、實際職場參觀及體驗職場生活，加深自我了解及提升挑戰自我。每位學員皆有一位大學生作為友師，從旁指導學員未來的生涯規劃。	2015年10月 -2018年8月	主辦機構： 香港優質師友網絡 協辦機構：香港中文大學敬文書院及香港理工醫療及社福研究網絡	中二 30人	免費
<b>II. 科學 CSI</b> 此科學課程旨在啟發學生的科學探究精神，透過鑑證角度，配合學生已學知識，進行科學探究活動。 內容包括：科學與日常生活、環境生態探究、模擬罪案或意外現場科學鑑證、水資源及塑膠的科學。	2015年10月 -2016年5月	協辦機構：大專院校 由社會福利署及田氏化工資助	中二 20人	免費
<b>III. The 'English Talk (ET)' Project</b> 此英語計劃主要為提升學生的寫作及說話技巧。透過智能手機平台，中二同學可利用 whatsapp 或 wechat 功能，定時向有經驗之外籍英語老師表達對不同題目的看法。	2015年10月 -2016年5月	本校英文科及外間英語機構 由社會福利署及田氏化工資助	中二 20人	免費
<b>IV. Intergenerational ESL (跨代共融英語計劃)</b> 「跨代共融英語計劃」主要為學生進行為期三個月的英語培訓，參與的長者導師多為退休公務員及專業人士等。他們指導學生學習英語，令中學生有更多學習生活化英語的機會。	2015年8月中 -2015年11月	主辦機構：浸大聯合國際學院	中二至中四 40人	詳見該計劃之家長信



意向表(請於 2/7 交回班主任)

## 中一級學習活動意向調查

請於下列方格中填寫學習活動意向：以 1 為最優先選擇，填寫 1、2、3、4。

I. 生命·夢飛翔	II. 科學 CSI	IV. The 'English Talk (ET)' project	V. Intergenerational ESL 跨代共融英語計劃

班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_ 學生姓名：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_ /7/2015 學生簽署：\_\_\_\_\_ 家長簽署：\_\_\_\_\_



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

No.14-15/74

29 June 2015

**Survey on preferences of educational activities of S1 students**

The school plans to organize the following educational activities with various organizations to provide students with diverse and abundant learning opportunities in the new school year. A list of proposed educational activities is provided for your information to facilitate their smooth implementation and to encourage your child's participation.

Educational activity	Time	Organizer(s)	Quota	Fee
<b>I. Life · Fly with Your Dreams</b> (Youth career and life planning programme)	October 2015 – August 2018	Organizer: Quality Mentorship Network Ltd. Co-organizers: C.W. Chu College, Chinese University of Hong Kong Network for Health & Welfare Studies, Hong Kong Polytechnic University	30 S2 students	Free of charge
<b>II. Science CSI</b>	October 2015 – May 2016	Co-organizers: Tertiary education institutions Subsidized by Social Welfare Department and Tin's Chemical Corporation Ltd.	20 S2 students	Free of charge
<b>III. The 'English Talk (ET)' Project</b>	October 2015 – May 2015	English department of the school and external English teaching organizations Subsidized by Social Welfare Department and Tin's Chemical Corporation Ltd.	20 S2 students	Free of charge
<b>IV. Intergenerational ESL (Intergenerational English learning programme)</b>	Mid August 2015 – November 2015	Organizer: United International College, Hong Kong Baptist University	40 S2-S4 students	See the letter to parents regarding the programme

Ng Kit Yung  
Principal



Reply Slip and Preference Survey Form (to be submitted to form teacher on 2/7)

\_\_\_\_ July 2015

I am notified of the school's survey on students' preferences of S2 educational activities for the 2015-16 school year.

Class: \_\_\_\_\_ Class number: \_\_\_\_\_

Name of student: \_\_\_\_\_

Parent signature: \_\_\_\_\_

No.14-15/74

**Survey on S1 students' preferences of educational activities**

<b>Educational activity</b>	<b>Time</b>	<b>Organizer(s)</b>	<b>Quota</b>	<b>Fee</b>
<b>I. Life · Fly with Your Dreams</b> In this youth career and life planning programme, trainees are required to participate in a series of relevant training activities. Through training, workplace visits and work-life experience, trainees will acquire enhanced self-understanding and have opportunities to challenge their self-identities. Each trainee will be mentored by a university undergraduate, who provides guidance on future life planning.	October 2015 – August 2018	Organizer: Quality Mentorship Network Ltd. Co-organizers: C.W. Chu College, Chinese University of Hong Kong Network for Health & Welfare Studies, Hong Kong Polytechnic University	30 S2 students	Free of charge
<b>II. Science CSI</b> This science course aims at inspiring students' spirit of scientific exploration. Participants will take part in activities of scientific exploration that encourage application of their current knowledge through a forensic science perspective. Activities include: Science and daily life, exploration of environment and ecology, forensic science at a simulated crime or accident scene, water resources and science of plastics.	October 2015 – May 2016	Co-organizers: Tertiary education institutions Subsidized by Social Welfare Department and Tin's Chemical Corporation Ltd.	20 S2 students	Free of charge
<b>III. The 'English Talk (ET)' Project</b> This English programme aims at enhancing students' writing and speaking skills. S2 students will be able to communicate their views on different topics regularly with experienced expatriate English teachers via whatsapp or wechat on smart phones.	October 2015 – May 2015	English teaching team of the school and external English teaching organizations Subsidized by Social Welfare Department and Tin's Chemical Corporation Ltd.	20 S2 students	Free of charge
<b>IV. Intergenerational ESL (intergenerational English learning programme)</b> The intergenerational English programme provides students with 3 months of English language training. The programme's elderly trainers are mainly retired civil servants, social workers or professionals. With their guidance in English learning, students will have increased opportunities to learn English applicable in daily life.	Mid August 2015 – November 2015	Organizer: United International College, Hong Kong Baptist University	40 S2-S4 students	See the letter to parents regarding the programme



Survey Form (to be submitted to form teacher on 2/7)

**Survey on S1 students' preferences of educational activities**

**Please indicate your preference of educational activities in the boxes below with 1, 2, 3 and 4 (1 indicates your first choice).**

<b>I. Life · Fly with Your Dreams</b>	<b>II. Science CSI</b>	<b>IV. The 'English Talk (ET)' project</b>	<b>V. Intergenerational ESL (intergenerational English learning programme)</b>

Class: \_\_\_\_\_ Class number: \_\_\_\_\_ Name of student: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_/7/2015 Student signature: \_\_\_\_\_ Parent signature: \_\_\_\_\_